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ΘΕΜΑ: «Σοβαρότατες καταγγελίες των ιατρών του Νοσοκομείου Λαμίας 
και της  Ένωσης Νοσοκομειακών Ιατρών Λαμίας (ΕΝΙΑΛ)» 

Κύριε Υπουργέ, 

Σύμφωνα με σοβαρότατες καταγγελίες των ιατρών του Γενικού Νοσοκομείου 
Λαμίας και την πρόσφατη Ανακοίνωση της Ένωσης Νοσοκομειακών Ιατρών 
Λαμίας (ΕΝΙΑΛ), σωρευμένα και ανυπέρβλητα είναι τα προβλήματα , τόσο 
στο Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών (ΤΕΠ), όσο και στην Πνευμονολογική, 
Παιδιατρική και Μαιευτική-Γυναικολογική Κλινική, καθώς και τα ερωτήματα : 
1. Αντιεπιστημονική, επισφαλή λειτουργία του πολύπαθου ΤΕΠ. Η 
διαδικασία των διακομιδών βαρέως νοσούντων και διασωληνωμένων 
ασθενών κρίνεται επισφαλής εξαιτίας της υποστελέχωσης, της έλλειψης 
γιατρών συγκεκριμένων ειδικοτήτων, της μετεγκατάστασης του ΤΕΠ και του 
λιγοστού αριθμού τραυματιοφορέων, με συνακόλουθο τη μεγάλη αύξηση του 
χρόνου αναμονής/ διακίνησης των επειγόντων περιστατικών. Το ελλειμματικό 
από ιατρικό προσωπικό ΤΕΠ αποψιλώνεται έτι περαιτέρω, καθώς υπήρξε 
μετακίνηση ιατρού για εκπαίδευση σε όμορο Νοσοκομείο - χωρίς 
αντικατάσταση- αληθεύει,με έγκριση της ΥΠΕ; Αληθεύει πως εγκρίθηκε αίτηση 
άλλου ιατρού του ΤΕΠ, του μόνου εξειδικευμένου στην Επείγουσα Ιατρική, για 
μετακίνηση ή απόσπαση ή μετάθεση σε άλλη πόλη, παρά την άρνηση της 
Ιατρικής Υπηρεσίας και της ΥΠΕ; Τι λέει η Διοίκηση του Νοσοκομείου και η 
Διοίκηση της ΥΠΕ επ’αυτών; Γιατί το ΓΝ Λαμίας είναι το μόνο στην ΥΠΕ που 
οι Γενικοί Ιατροί δεν συμμετέχουν ουσιαστικά στο Πρόγραμμα του ΤΕΠ, παρά 
τις τρομακτικές ανάγκες; Αληθεύει ότι στο ΤΕΠ του Νοσοκομείου, ασθενείς 
παραμένουν για μέρες στη Βραχεία Νοσηλεία, ως την έλευση του ιατρού 
κατάλληλης ειδικότητας και τη λήψη απόφασης εισαγωγής τους σε Κλινική; Αν 
ναι, ποιος είναι υπεύθυνος για την παρακολούθηση τη θεραπεία αυτών των 
ασθενών κατά τη διάρκεια της αναμονής τους; Είναι η Βραχεία, χώρος για 
νοσηλεία ασθενών ή χώρος ολιγόωρης αναμονής μέχρι την αρχική διάγνωση 
του ασθενή και την εισαγωγή του στο κατάλληλο Τμήμα - Κλινική; Αληθεύει 
πως υπάρχουν συνάνθρωποί μας που μετά από παραμονή - που μπορεί να 
φτάσει και την εβδομάδα- πεθαίνουν τελικά σε κάποιο από τα μικρά δωμάτια 
Βραχείας Νοσηλείας του προσωρινού ΤΕΠ στο «Πέτρινο»; Ποιες είναι οι 
ενέργειες της Διοίκησης και της ΥΠΕ για την επίλυση αυτού του προβλήματος 
και ποια είναι η τρέχουσα κατάσταση στη στελέχωση του ΤΕΠ;  
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2. Υποστελέχωση της Πνευμονολογικής κλινικής με μόνον έναν ιατρό 
εδώ και δύο χρόνια. Τι προτίθεται να πράξει η Διοίκηση του Νοσοκομείου, 
καθώς και η ΥΠΕ, για την αναβάθμιση και ενίσχυση του προσωπικού της;  
Ειδικά κατά την έξαρση βαρέων αναπνευστικών λοιμώξεων. Χαρακτηριστικά 
αναφέρουν:«Τι προτίθεται να κάνει η Διοίκηση τώρα, που και ο ίδιος ο Δ/ντής 
της Κλινικής, δηλώνει εκ νέου, μετά από μια τετράμηνη διακοπή, αδυναμία να 
συνεχίσει αυτή την παράτολμη και παράλογη πορεία των τελευταίων χρόνων; 
Θα συνεχιστεί η επισφαλής κατάσταση με «πατέντες», όπως η μετακίνηση 
Πνευμονολόγων της ΜΕΘ; [...] Μια Κλινική δεν μπορεί να λειτουργεί όπως - 
όπως, και είναι αδύνατον οι γιατροί που εξαναγκάζονται με «εντέλλεσθε» να 
ανταποκριθούν απόλυτα στα καθήκοντα που τους ανατίθενται παρά τη 
θέλησή τους. Είναι καλυμμένοι επιστημονικά και νομικά όσοι υποχρεώνονται 
να καλύψουν εκτός από το Τμήμα τους και μια Κλινική βαρέως πασχόντων, 
χωρίς εφημερεύων ιατρό 25 ημέρες το μήνα;  
3.Υποστελέχωση της Μαιευτικής-Γυναικολογικής Κλινικής. Επίκειται 
απόσπαση / μετάθεση παιδιάτρου από την Παιδιατρική Κλινική - παρά την 
υποστελέχωση της Μαιευτικής-Γυναικολογικής Κλινικής; Αν ναι, πώς θα 
διασφαλιστεί ότι αυτή θα λειτουργεί με ασφάλεια και ότι θα υπάρχει 
καθημερινά παιδίατρος στο Νοσοκομείο;  
4.Τι ενέργειες σκοπεύει να αναλάβει η Πολιτεία και η Διοίκηση του 
Νοσοκομείου για την άμεση επίλυση αυτών των προβλημάτων, την ενίσχυση 
των υποδομών του Νοσοκομείου και την ικανοποίηση των αναγκών των 
πολιτών της Λαμίας, οι οποίοι εκφράζουν έντονη ανησυχία για την ασφάλεια 
και την ποιότητα των ιατρικών υπηρεσιών που παρέχονται στο ΓΝ Λαμίας; 

Πέραν αυτών μας μετέφεραν ότι: «Είμαστε τελείως μόνοι» και απευθύνουν 
πλέον έκκληση στους κατοίκους της Λαμίας: «Ζητάμε από τους συμπολίτες 
μας να πουν δημόσια την αλήθεια για τα τεράστια προβλήματα, αυτά που 
αναφέρουμε εδώ και δύο χρόνια, να καταγγείλουν κάθε δυσλειτουργία και 
ίσως κινητοποιήσουν περισσότερο τα ΜΜΕ». Δηλώνουν «πλήρως 
απογοητευμένοι από τις πολιτικές ηγεσίες, τις Διοικήσεις του Νοσοκομείου και 
την ΥΠΕ» και καταγγέλλουν « ότι δεν βοηθούν στην επίλυση των 
προβλημάτων που δημιούργησαν οι ίδιοι (τα οποία αντί να επιλύονται, 
αυξάνονται και πληθύνονται) και ταλαιπωρούν εκατοντάδες ασθενείς». 
Αναμένουν άμεσες και σαφείς απαντήσεις και λύσεις, ώστε να επιλυθούν οι 
επισφαλείς αυτές συνθήκες λειτουργίας του Νοσοκομείου Λαμίας. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να απαντήσετε στα ως άνω ερωτήματα των Ιατρών του 
Νοσοκομείου Λαμίας και της Ένωσης Νοσοκομειακών Ιατρών Λαμίας, και να 
προβείτε στις απαραίτητες άμεσες ενέργειες;  
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 




